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Verslag regiobijeenkomst op 15 mei 2023 in de Laurentiuskerk te Hoogkarspel. 

Aanvang 19.30 uur. 

Aanwezig het gehele regiobestuur en Samuel Marcantognini 

Aantal bezoekers 157. 

Opening door Gerard Lakeman vicevoorzitter van het regiobestuur.  

Na het voorstelrondje van de regiobestuursleden vertelt Gerard over de noodzaak van het 

voorstel zoals dat gepresenteerd gaat worden aan het bisdom. De missie en de visie worden 

uitgelegd en het plan van aanpak. In alle 6 parochies wordt eenzelfde avond gehouden.  

Er wordt door eerst parochianen een lied gezongen alvorens tot het stellen van vragen wordt 

overgegaan. 

Vraag 1. Hemelsbreed: Hoe gaat het verder. We hebben hier een levendige gemeenschap. 

Hoe wordt dat uitgebreid? Er zijn nog mogelijkheden. Het kan altijd beter. 

Antwoord: Er komen 2 steunpunten. Maar voorlopig hier nog vieringen. In de toekomst is 

het noodzakelijk om af te bouwen gezien de onkosten. Als parochie in de negatieve onkosten 

komt zal het bisdom ingrijpen. We moeten doorgeven aan de volgende generatie. Onderdeel 

van het geloof is de boodschap doorgeven. 

Vraag 2. Leonie Korse: We willen visie. Leonie pleit voor een plek in Hoogkarspel waar de 

gemeenschap kan samenkomen. Locatie maakt dan niet uit. We willen vernieuwen. We zijn 

hier betrokken en bereid nieuwe wegen in te slaan.  

Antwoord: Gerard: Legt nogmaals de nadruk wordt op de nieuwe generatie. Er kan ook in 

andere locaties worden samengekomen b.v. de PKN kerk. 

Vraag 3. Corry Maas, leest haar ervaringen en werkzaamheden als vrijwilliger voor van de 

jaren dat zij lid is in deze parochie. Zij vraagt zich af wat zij straks moeten als deze kerk niet 

meer gebruikt wordt.  

Vraag 4. Gerard Kok: Blij dat het bisdom ons vrij laat om onze wensen kenbaar te maken. 

Bisdom wil inkrimping maar is dat wel terecht? Deze kerk wordt steunpunt. Dus geen 

priesters meer die voorgaan? Antwoord: in het eucharistisch centrum wel priesters. Ook wel 

in het steunpunt. Als ze er nog zijn! Voorlopig dus nog wel. Bedoeling is dat er 1 

parochiesecretariaat komt bij het eucharistisch centrum omdat bezetting bij de secretariaten 

al moeilijker wordt. Waarop Gerard Kok vraagt of er cijfers zijn van andere regio’s en hoe de 

betrokkenheid is bij de regiovieringen. Antwoord Gerard L.: de kerken zijn dicht bij elkaar en 

iedereen kan zelf beslissen waar naartoe te gaan. Reactie Gerard Kok: het gaat om de 

betrokkenheid van de mensen. Belangrijk 1x keer in de week viering, 1x keer in de maand 

een diaken, 1x in de mand een priester. We hebben voldoende ruimte met de VOP groepen. 

Voor doop e.d. niet naar Bovenkarspel. We hebben voldoende vrijwilligers. Antwoord Gerard 

L.: We kunnen nog niks beloven maar kijken naar de toekomst, hier blijven. Kunnen kijken of 

we koren samenvoegen. We moeten kijken naar een sterke regio. Het enthousiasme 

bewaren en elkaar niet ontmoedigen. Reactie Gerard Kok denkt niet dat het werkt. Vindt dat 
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dit plan mensen ontmoedigd worden wat door Gerard L. wordt bestreden. Gerard Kok: 

Mensen raken de binding met de katholieke kerk kwijt. We zijn een missionaire kerk, 

priesters moeten naar de parochies, mensen niet naar andere kerken. Samuel geeft Gerard 

gelijk maar heeft hulp nodig van iedereen. Voor de jonge mensen. Bisdom kijkt naar 

toekomst. We moeten meer doen voor de toekomst en de jongeren. Hoe ziet het er over 10 

jaar uit of over 20 jaar? Nu gaat het nog wel goed maar hoe later? We moeten ons op de 

toekomst voorbereiden! Op financieel vlak maar ook op pastoraal vlak. Nieuwe mensen 

bereiken. Dan wordt gevraagd naar de eucharistie. In Bovenkarspel? Samuel antwoord dat 

we moeten kijken naar de ontwikkelingen. Samengevat door Gerard Kok: pas het advies naar 

het bisdom aan. 1 Hoofdkerk met secretariaat 2 steunkerken ook voor de liturgische diensten 

en de pastors die de mensen gaan bezoeken als dat nodig is als missionarissen.  Bij 

nabestaanden b.v. 

Vraag 5. Nellie Pronk: Voelt zich hier thuis. Vooral bij vieringen in de eigen taal. 

Eucharistievieringen zijn belangrijk maar ook lekenvieringen t.z.t.? Samuel zegt dat die 

ruimte blijft zeker bij de steunpunten voor de laagdrempelige vieringen. Belangrijk voor 

jongeren die niet naar de mis gaan op zondagochtend maar behoefte hebben aan eigentijdse 

bijeenkomsten. Daar wordt ook rekening mee gehouden. 

Vraag 6. Ben Engeringh: Neemt ons mee met zijn verhaal over zijn ervaringen in de 

katholieke kerk. Kijkt terug op het verleden. 

Vraag 7 Karin Brieffies: Het product zoals nu wordt uitgedragen slaat niet meer aan bij 

jongeren. Zij refereert aan de vieringen met Paul Vlaar die volle kerken kreeg. Jongeren 

kwamen er op af. We gaan nu terug in de tijd. Tijd geleden mocht er veel meer in de kerk 

zoals jongeremissen e.d. Heeft veel plezier gehad aan die samenwerkingen en nog. Maar dan 

wel in de eigen kerk. Vrijwilligers gaan niet naar de kerk in Bovenkarspel. Zoals de plannen nu 

zijn wordt het hart uit de gemeenschap gehaald. Vraagt: wat zijn de toekomstplannen? Waar 

kunnen we op papier vinden wat de toekomst visie is? Niemand weet dat. Wij hebben geen 

weet van de plannen. Worden niet serieus genomen! Een gemiste kans.  

Antwoord Gerard L.: De plannen staan op een formulier en staan nog niet vast. Het formulier 

kan straks meegenomen worden.  

Er zijn geen Nederlandse priesters meer. Nog wel pastoraal werkenden. Wel straks alleen 

vrijwilligers om voor te gaan in de vieringen. We mogen blij zijn dat er straks nog een priester 

is om voor te gaan. Waarop Samuel reageert: Over Paul Vlaar en de noodzaak om de 

jongeren te bereiken. We moeten de mensen niet aan mensen binden maar aan Jezus. 

Priesters zijn voorbijgangers. We willen geen missionaris zijn. Karin reageert: Paul deed het 

niet verkeerd, bracht de boodschap over op zijn eigen manier die ons aansprak. Samuel wil 

de mensen binden aan God en niet aan de priester. Karin: Paul bond de mensen ook aan 

God, bracht de boodschap op een goede manier over.  

Vraag 7. Piet Baas aan Marian Schooneman: Over de parkeergelegenheid in Bovenkarspel 

i.v.m. openingstijden winkels. Volgens Marian is dat geen probleem. De winkels gaan pas 

open als de viering al afgelopen is.  
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Hr. Baas voelt warmte hier in de kerk. Er worden mooie bijeenkomsten georganiseerd. Vraagt 

aan Samuel naar ervaringen in andere plaatsten van de regio hoe het daar is. En hoe hij daar 

invulling aan wil geven. Antwoord: De beide priesters doen hun best.  

Vraag 8. Clarette van Delden: Over 1e communie.  En jongeren. Blij dat er verandering aan zit 

te komen. Ilse Hauwert neemt het over. Zij heeft nee gezegd tegen de voorbereiding van de 

van de 1E communiegroep omdat ze het te zwaar vond. Vind samenvoegen met andere 

parochies een goed idee.  

Vraag 9. Cees Jan Ruitenberg: Wil laagdrempelige vieringen voor jongeren maar dat houdt 

het bisdom tegen. Op verschillende manier vieren niet tegenhouden. Maak gebruik van 

mensen met goede ideeën. Organiseer nog een bijeenkomst met parochianen van alle 

parochies en luister naar de ideeën. Zorg voor verbinding.  

Antwoord Samuel: De kerkliturgie staat vast. Er is een marche voor gebruik. Cees Jan zegt: 

Vieringen laagdrempelig maken. Nu vinden jongeren de viering niet aantrekkelijk. Wil voor 

jongeren creatief zijn. Samuel wil dat we samenwerken in de regio, pastors, vrijwilligers. 

Samen de weg blijven lopen. 

Gerard L: Voorstel is gericht op de toekomst. Financieel en pastoraal.  

Vraag 10. Klaas Kroezen: Kerkbezoek – kerksluiting. Percentagegewijs hetzelfde. Minder 

mensen in de kerk. Kerksluitingen werkt minder mensen in de kerk in de hand. Hij zou de 

kerk nog jaren willen gebruiken. Financieel kan het, nog tot in lengte van jaren. Vindt het 

jammer wat er nu gebeurt.  

Vraag 11. Cees Jan R.: Triest. Na Samuel aangehoord te hebben voelt het niet goed. We 

moeten dit niet willen. Geef ruimte.  

Vraag 12: ?? Komt uit sportwereld. Wil niet ergens anders heen.  

Vraag 13: Jaap Braakman: Er is een ding wat verschil maakt: de gemeenschap van Jezus. We 

moeten opbouwen, deze gemeenschap heeft geweldige vieringen. Er is ruimte voor 

vernieuwing. Geef ons toekomst en bouw niet af. Toekomst is hier in deze parochie. 

Antwoord Gerard Lakeman: maar niet alleen hier. Maar volgens Jaap kan het hier, in deze 

kerk. We moeten het samen doen! 

Vraag 14. Monique Buurman: Dit is de eerste keer dat alle parochianen gehoord worden. 

Wat voor invloed heeft de mening van deze parochianen op de besluitvorming?  

Antwoord Gerard Lakeman: Na afloop van de bijeenkomsten wordt er gekeken wat er 

eventueel aangepast kan worden.  

Vraag 15. Joke Kok: Waarom steunkerk. We zijn levendige parochie. Waarom 1x per 14 dagen 

viering. We kunnen elke week wel een viering verzorgen. Wanneer mag dat weer?  

Antwoord Gerard L.: Daar doe ik geen uitspraak over. We moeten het afwachten. 

Vraag 16. Ria Visser: Maakt zich zorgen over de oecumenische werkgroep. Die moet bestaan 

blijven. Wil als het rapport klaar is dit inzien.  Reactie Gerard L.: dat kan natuurlijk maar daar 
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volgt geen stemming op . Wel kijken of er nieuwe keuzes zijn of houden we het voorstel zoals 

die nu is. 

Vraag 16. Marga Beerepoot: De personele unie had geen consequenties voor de parochies. 

Nu wel. Vindt het niet christelijk om de hechte gemeenschap te delen over de regio. Advies 

van haar: niet delen over de hele regio. Hier de gemeenschap houden.  

Ook Rob Ettema wil de gemeenschap hier houden. De ziel van de gemeenschap willen we 

niet kwijt raken. Kijk naar mogelijkheden elders b.v. de PKN. Durf je eigen weg te gaan. 

Vraag 17. Henri Bleeker: (Rotonde) Geen lid meer van de kerk. Gesproken wordt over 

publiceren van berichten in een regioblad. Niet meer in Rotonde? Vraagt hoe het blad 

verspreid gaat worden. Wil daar over geïnformeerd worden. Dat zal gebeuren. 

Antwoord Gerard L: Een en ander is nog niet duidelijk. Het is niet zo dat alles in september 

rond zal zijn. T.z.t wordt er contact opgenomen met de redactie van Rotonde.  

Ellen Krieckaert bedankt voor de uitnodiging. Bedankt ook de bestuursleden voor hun harde 

werken. Zegt dat er in de koren veel saamhorigheid heerst. Ziet nog mogelijkheden in de 

kleine parochies op de plekken waar we wonen. Jammer dat er minder vieringen zijn en dat 

er dus minder gezongen wordt. Gaat ten koste van verbinding en saamhorigheid. Pleit voor 

het zo lang mogelijk open houden van deze kerk. 

Jan Obdam sluit zich bij de woorden van Ellen aan.  

Gerard Lakeman: de opdracht is de parochiegemeenschap in de regio doorgeven aan de 

jongere generatie. We willen allemaal dat het blijft zoals het is maar dat gaat niet. Met z’n 

allen kijken naar nieuwe uitdagingen. In de regio.  

Marleen Kroezen is boos. Hoe gaat het met kerkbalans? We weten niet hoe of wat. Alles gaat 

teloor zoals het regiobestuur het nu doet.  

Karin Brieffies vraagt nog wie er naar de vieringen in Bovenkarspel gaan. Wie zet er in een 

andere parochie er zijn schouders onder. Vindt dat dit voorstel geen toekomst heeft. Heeft 

geen kans van slagen.  

Daarna bedankt Samuel Marcantognini de bezoekers en vraagt ons met hem het Wees 

Gegroet te bidden. 

 

 

 


